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Iniönämnden ser det som en otrygghetsfaktor att Skagen- och Keistiöfärjorna inte 
har utryckningsberedskap utanför tidtabellerna. Därmed kan inte utrycknings-
fordonen färdas på färjorna nattetid. M/s Aura har beredskap för akuta 
utryckningar dygnet runt. 
 
I praktiken betyder avsaknaden av beredskapen att Iniö FBK inte har någon 
möjlighet att rycka ut till Keistiö eller Jumo med brandbil. Vid öppet vatten kan 
frivilliga brandkåren använda båt. Båten når dock inte överallt och därmed är det 
ytterst viktigt att en utryckningsberedskap skulle finnas. Som läget är nu kan inte 
brandkårer från fastlandet hjälpa till vid storbränder på grund av att beredskapen 
utanför färjornas tidtabeller på Skagen- och Keistiöfärjorna saknas. Problemet 
gäller också andra myndighetsuppdrag såsom ambulansvård och polisväsendet. 
 
I lagen om trafiksystem och landsvägar § 1 (13.7.2018/572) står det bland annat 
om landsvägsförbindelser att ”de fungerar, är trygga, främjar en hållbar 
utveckling och tillgodoser trafik- och transportbehoven samt att säkerställa ett 
enhetligt landsvägsnät och en enhetlig servicenivå i hela landet”. I § 6 
(11.3.2022/158) framgår det att till en landsväg hör också färja med färjled och 
kajer. 
 
Hänvisande till ovanstående anser Iniönämnden att saknaden av 
utryckningsberedskap utanför tidtabellerna på Skagen- och Keistiöfärjorna inte 
uppfyller kravet på trygghet och enhetlig servicenivå.  
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Beslutsförslag Iniönämnden skickar ovanstående till NTM-centralen och ber att beredskap 

inrättas på Skagen- och Keistiöfärjorna. Nämnden ber stadsstyrelsen och den 
kommande skärgårdsnämnden att bevaka ärendet. 
 

Beslut Förslaget godkändes. 
 
Delgivning Egentliga Finlands räddningsverk, NTM-centralen, stadsstyrelsen, näringslivschef 
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